My School
At the age of 6 or 7 all boys and girls go to school. I go to school too. The number of my school is 338. Our school is large and light. It is neither old nor new. There is a schoolyard around it. It is a pity, but there are no flowers near the school. You can see a sportsground behind the school. 

Sometimes we have physical training lessons there. Our school has got three floors. There is a workshop on the ground floor. 

It is big. There are all kinds of tools and machines there. The boys of our school have a wood-work room too. They learn to make things of wood in this room. There is a room for manual work for girls. It is not on the ground floor, it is on the second floor. There are some computer classes, and pupils like such school subjects as Computing. If you enter the school and go to the left you see a dining-room. Here pupils and teachers have their breakfast and dinner. The dining-room is a clean one. There are many nice pictures on the walls. There is a gymnasium near the dining-room. All pupils like to go there, because they like physical training lessons. Our school has got a library. 

It is on the ground floor too. There are a lot of interesting new and old books in it. But our library has no reading-room. Our school has got many classrooms. We have got two English classrooms. History, Geography and Physics classrooms and others. 

They are big and light and each of them has got two large windows with green curtains, flowers on the window-sills, a bookcase near the door, the blackboard on the wall. The teacher's table with many books on it is situated not far from the blackboard. 

There are twenty desks and some comfortable chairs in the classrooms. There is a TV set in each classroom. Sometimes it is used during the lessons. There is a school hall on the second floor where meetings and conferences take place. We organize concerts, parties when we celebrate our holidays. Pupils of our school sing songs and dance modern and folk dances and perform some plays there. 

The last bell is organized at our school in a proper way. It is a very remarkable day in the life of all the pupils. The pupils of the first form and the pupils of the eleventh one are preparing for this day with great pleasure. The teachers' room is on the second floor. There are tables and chairs for teachers, a TV set and a telephone there. It is a comfortable and cosy room and the teachers like to spend their free time in it. I like my school. I go there and get knowledge. 

Перевод текста: My School 2

В возрасте 6 лет или 7 всех мальчиков и девочки идут в школу . Я иду в школу также. Число моей школы - 338. Наша школа является большой и легкой. Это ни старо, ни ново. Есть школьный двор вокруг этого. Жаль, но около школы нет никаких цветов . Вы можете видеть спортивную площадку позади школы. 

Иногда мы имеем физические учебные уроки там. Наша школа имеет три этажа. На первом этаже есть симпозиум. 

Это является большим. Есть все виды инструментов и машин там. Мальчики нашей школы имеют комнату работы по дереву также. Они учатся делать вещи леса в этой комнате. Есть комната для ручной работы для девочек. Это не находится на первом этаже, это находится на втором этаже. Есть некоторые компьютерные классы, и ученики как такие школьные предметы как Вычисление. Если Вы входите в школу и идете налево, Вы видите гостиную. Здесь ученики и преподаватели завтракают и обед. Гостиная - чистый . На стенах есть много хороших картин. Около гостиной есть гимназия . Все ученики любят пойти туда, потому что они любят физические учебные уроки. Наша школа имеет библиотеку. 

Это находится на первом этаже также. Есть много интересных новых и старых книг в этом. Но наша библиотека не имеет никакого читального зала. Наша школа имеет много классных комнат. Мы имеем две английских классных комнаты. История, География и классные комнаты Физики и другие. 

Они являются большими и легкими, и каждый из них имеет два больших окна с зелеными занавесками, цветы на подоконниках, книжный шкаф около двери, доска на стене. Стол преподавателя со многими книгами по этому расположен недалеко от доски. 

Есть двадцать столов и некоторые удобные стулья в классных комнатах. В каждой классной комнате есть телевизор. Иногда это используется в течение уроков. Есть школьный зал на втором этаже, где встречи и конференции имеют место. Мы организовываем концерты, стороны, когда мы празднуем наш отпуск. Ученики нашей школы поют песни и танцуют современный и народные танцы и выполняют некоторые игры там. 

Последний звонок организован в нашей школе надлежащим способом. Это - очень замечательный день в жизни всех учеников. Ученики первой формы и учеников одиннадцатого готовятся в течение этого дня с большим удовольствием. Комната преподавателей находится на втором этаже. Есть столы и стулья для преподавателей, телевизора и телефона там. Это - удобная и удобная комната, и преподаватели любят проводить их свободное время в этом. Я люблю мою школу. Я иду туда и получаю знание.

